
Skolebestyrelsesmøde   
     

Onsdag den 11. oktober 2023 kl. 17.00-19.30 

Deltagere: Nick, Flemming, Jens Peter, Jørgen, Birgitte, Ina, Mette, Dorte og Morten 
Afbud fra Minka, Sisse, Sonia og Nanna 
Ref.: Ina og Morten 
 
 

1) Meddelelser 
 

• Formanden 
- JP byder velkommen til mødet. Dagsordenen kom sent ud.  

• Forældrerepræsentanterne  
- Der er kommet en henvendelse fra forældre omk. Skolefoto. (Vi har før haft Dansk 

Skolefoto) Det har været svært for elever at komme her på personalestuen for at tage 
billeder. Personalet må tage foto på deres mobiler og gemme dem i sikre filer. Man kan 
snakke med personalet omk. at tage klassebilleder i klassen.  

• Ledelsen  
-  

• Pædagogerne  
- Vi har haft lokallønsforhandlinger. 0,25 % af lønsummen bliver tilbagehold af 

pædagogernes løn, som man kan forhandle med (Udvalgt personale som kan noget ekstra 
som er til gavn for hele skolen. Ekstraordinær indsats). 

- Sygemeldingstavlen er stadig meget rød. Vi mangler vikarer. Vi har en fast pædagog som 
har opsagt sin stilling. Stillingen er besat. Ansat 2 pædagoger i vikariater. Vi har ansat 
ekstra tilkaldevikarer, for at afhjælpe det store sygefravær.  

• Lærerne  
- 5 oktober var det lærernes internationale dag, som blev markeret kort. Der er pædagoger 

og medhjælpere som gør oprør over denne dag. Dette kommer med til AMR.  
- Lærerne er også ærgerlige over rød tavle. Vi er gode til at hjælpe hinanden på kryds og 

tværs.  
- Uge 43 samler vi ind til Knæk Cancer, og det er der stor opbakning omkring.  

 
 

2) Elevrådet 
 

• Opfølgning fra sidste møde. Elevrådet skal have svar på deres ønsker. Nedenstående viser 
listen, der blev gennemgået. Med kursiv er angivet, opgaver der er udført, hvad der kan sættes i 
værk, og hvad der kræver drøftelse. Overvej gerne, hvordan de modtagne fondspenge på 
75.000 kr. kan udmøntes. 
 

o Kortere skoledage - svar skal drøftes og formuleres 
o Ønske om ur ved fodboldbanen både digitalt og analog - ? 
o Lysdæmpning i pavillonerne - forespørgsel kan sendes til By & Kultur - ? 
o Nye gardiner /persienner – skolens inventarkonto - ? 
o Ordne bordfodbold - Nyt bord - ? 
o Nye kælke – søges hos skolens legepladsudvalg 
o Nye løbehjul - søges hos skolens legepladsudvalg 



o Mooncars laves - søges hos skolens legepladsudvalg 
o Ønske om sofacykel med el - ? 
o Huller i vejen laves – er udført ud for Ungeafdelingen 
o Luk let toiletbrætter – indkøbes kun ved udskiftning af defekte 
o Renovering af skolen – sker via ansøgninger til By- & Kultur 
o Nye streger på fodboldbanen – er udført 
o Ordne de ødelagte basketkurve på basketbanen – udføres af skolens vedligeholdelse 
o Et net over fodbold buret, så fodboldene ikke flyver ud - ? 
o Nye striber ved mooncarbanen. Striber hvor det er forbudt at køre på Mooncar – skal 

afklares, hvor det tænkes? 
o Nye brusere i omklædningen – skal søges via By- & Kultur 
o Justere den tid vandet løber (mere tid) - skal søges via By- & Kultur 
o Skolebod/skolemad hver dag – Skolebod er indført 1 gang ugt. iht. kapacitet. Skolemad 

- ikke muligt hos os grundet flere elever har behov for særkost 
o Flere gynger – er etableret  

 
• Konklusioner  
                      Der indhentes tilbud på det, der skal søges via andre konti – markeret med rødt i  
                      ovenstående. 
.      
                      Mht. til kortere skoledag skal dette tages op med skolebestyrelsen på Nørrebjergskolen og    
                      derefter drøftes i skolebestyrelsen på ny.  

 
3) Kontaktudvalg  

 

• Referat fra mødet den 10. oktober Fint fremmøde, der deltog 2 politikere. Der blev taget 
udgangspunkt i Odense Kommunes vision for at være barn i Odense. 

 
 
4) Situationen for institutionen  

 

• Formandens dialog skolechefen - aktuel status Orientering ved formanden 
• Det videre forløb 
 

o Forslag - Oplistning af konkrete spørgsmål med henblik på mødedeltagelse 
jævnfør formandens hidtidige korrespondance 

o Konklusion Der udarbejdes konkrete spørgsmål til et evt. kommende 
ekstraordinært møde. Desuden kontaktes Arbejdstilsynet mhp. tidshorisont. 

 
 

5) Lejrskole 
 
• Status siden forældremødeaftenen Der er indhentet svar fra de forskellige teams for at skabe 

overblik over, hvor mange forældre i de forskellige teams, der ønsker at afholde lejrskole. Der 
er 2 klasser, der er i proces med at arrangere lejrskoler. Et tredje team er i overvejelse. 
Der er søgt om støtte hos fonde. Et evt. restbeløb fra fondspengene, se punkt 2, kan evt. 
konverteres til lejrskoleformål. 

 



 
 

6) Fælles forældremødeaften 
 

• Evaluering  
-Godt møde og fint fremmøde  
-Der kan evt. sendes en reminder ud 1 måned inden forældremødeaftenen   
-I én klasse var der ingen deltagere og i en anden 2  
-I børnehaven var der stort fremmøde. Her var der en lang debat om aflastning.  
-I nogle klasser var der mere fokus information til forældrene 
 
 Konklusion: Den nuværende model fungerer fint. 

 
 

7) Kommende møder   

• Deltagelse af chef fra Børneterapien – der er opbakning til invitationen 

    

8) Evt.      Der har været læringsmiljøobservationer i børnehaven. Observanterne var dybt 
imponerede over det høje faglige niveau, og der var stor ros til institutionen. Dette fremgår af den 
rapport, der er udarbejdet. Observanterne hæftede sig negativt ved de trange pladsforhold, 
slitagen og de beskidte lokaler. 

 

 


